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我媽媽就埋葬在附近，所以我可以常常去掃墓。在那裡時，我有

時會在附近晃晃，我發現公墓的邊緣有一片草地，而草地上有一棵大

樹，每年春天，這棵大樹會開出白色的花，花瓣落在草地，非常美麗。

一開始，我以為這裡僅僅是草地，可是我後來發現有人常在草地上撒

一些花，我開始懷疑草地下也許埋葬著某個人。 

 

 

埋葬   bury 

整理   tidy up 

墳墓   grave 

花瓣   petal 

撒     scatter 
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My mother was buried near here, so I could often go and tidy up her 

grave. While I was there, sometimes I would walk around. I found that 

there was a grass field at the edge of the public grave and there was a big 

tree on the grass field. Each spring, the big tree would bloom white flowers 

and the petals would fall on the grass field. It’s very beautiful. At the 

beginning, I thought it was merely a grass field. Then I found that someone 

scattered some flowers on it. I started to doubt there might be someone 

buried under it.   

 

            

  

   

  


